
 
Referat 

STYREMØTE SKJONG BÅTFORENING 
 
EMNE: STYREMØTE 
 
Tid: 20.9.2011 kl: 1800 
 
STED: Nilsmyra 1, SKJONG 
 
TILSTEDES: Ragnvald Roald, Elias Walderhaug, Trond Remøy og Audun Stølen 
 
 

 
03/11 Planlegging dugnad 
Styrets innstilling er at vedlikeholdsteamet tar seg av planlegging og gjennomføring av 
dugnad. Sjekk av fortøyinger med dykker har prioritet. 
 
Status: Det meste av det planlagte arbeidet ble utført på dugnaden 3/9, se 
vedlikeholdsplan under vedlikehold i intranettet. 
 
Det som gjenstår er maling av container og dykking. Dykking er planlagt første uka i 
oktober. 
 
Det vil bli fremmet forslag til årsmøtet om å øke egenandelen for ikke å møte på dugnad 
til kr: 500,- med virkning for 2011. Vi vil også fakturere dette på grunnlag av 
dugnadslistene for 2011. 
 
 
 
04/11 Status utviding  
Vedtak: Styret vedtar å gå videre med omregulering/byggemelding av prosjektet. 
Formann tar kontakt med kommunalt-utvalg og arkitekt for videre arbeid. 
 
Dette gjelder pågående sak 21/10 se vedlagt saksgang. 
 
Audun informerte om status. 
 
05/11 Utleige av plasser 
Styret vil arbeide videre med å få best mulig utnyttelse av hamna.  
Elias har tatt på seg å administrere dette.  
 
Status: 
Vi tar en gjennomgang og beslutter hvordan vi arbeider videre med slike saker. 
Se vedlagt skriv fra Oddbjørn Gjøsund og brev fra Karstein Nilsen Runde. 
 
Ragnvald svarer på forspørsmål om leige av plass at den enkelte må ordne dette selv 
ved å sende epost til alle medlemmene som har båtplass. 
 
Audun sender svarbrev til Karstein Nilsen Runde, med informasjon om hva som er status 
i forhold til tildeling av båtplasser. 
 
 
Se også ny sak 07/11 og 08/11 
 



 
22/10 Fakturering av strøm 
Forbruk for 2010 gjennomgåes og faktura vil bli sendt ut til aktuelle medlemmer. Trond vil 
skaffe nødvendig dokumentasjon. 
Se vedlagt saksgang 22/10.  
 
Status: Dette er utført, saken avsluttes 
 
 
 
06/11 Nye medlemmer 
Her er det skjedd en svikt da det ikke blir sendt ut svar til nye medlemmer med 
informasjon om nettsider , betaling av medlemskontigent og kontonummer? 
 
Status: Dette er utført, saken avsluttes 
 
07/11 Utleige av plasser 
Når det gjelder administreringen med å følge med hvem som har egne båter eller 
leiger/låner ut sine plasser og hvor lenge dette har pågått anser styret dette som 
uoverkommelig såfremt ingen er ansatt for å følge opp dette. Styret vil på bakgrunn av 
dette fremme forslag til vedtektsendringer for å forenkle administrering av dette til neste 
årsmøte. 
 
Audun utarbeider et forslag til endring til neste styremøte. 
 
08/11 Innløsning av båtplass 
Plassen til Alvhild Grebstad har ikke vært brukt av eier til egen båt på flere år. 
Audun sender ut varsel til eier om tilbakeføring av båtplass til båtforeningen med 
bakgrunn i vedtektene. 
 
 
 
Møtet avsluttet kl: 1930 
 
Alle saker som medfører at det skal utføres oppgaver er lagt inn som oppgaver og tildelt 
ansvarlig for oppfølging i intranettet. 
 
 
Referent: Audun Stølen 


